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Axel Otten Karin Rask

Ordförande Justerare

Närvarande:
Lotta Rosenström
Margareta Jonsson med förhinder i den digitala anslutningen.
Axel Otten
Karin Rask

Återbud:
Mikael Erdefelt
Stig-Joeran Samuelsson

Anette Rosing kunde inte se tolkarna digitalt.

Övriga närvarande:
Leo Westerblom sekreterare

Två tolkar.

Handläggare
Leo Westerblom
Tfn 08-508 24889
E-post leo.westerblom @stockholm.se
stockholm.se

1 § Mötets öppnande
Ordföranden hälsar alla välkomna och förklarar dagens digitala
möte öppnat.

2 § Presentationsrunda
De närvarande presenterar sig.



3 § Godkännande av dagordning
Dagordningen godkänns med tillägg av en punkt om Skrivelse till
Gallerian.

4 § Val av justerare
Mötet väljer ordföranden Axel Otten och Karin Rask till att justera
dagens protokoll.

5 § Föregående protokoll
Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna

6§ Information från förvaltning

Utgår. Ingen ny inbjudan har sänts till förvaltningen.

7 § Aktuella frågor på kommande nämndsammanträde

Till Skärholmens stadsdelsnämnds sammanträde 27 augusti 2020
lämnar rådet följande synpunkter:

Ärende 20: Medborgarförslag om mobil hörslinga
Rådet tillstyrker förslaget, som rådet har verkat för sedan länge.
Viktigt att informera om att denna möjlighet finns och att det tydligt
framgår när man annonserar om möten i kommunens regi.

Ärende 31 Ang. p. 31 Strategi ang arbetsmarknadsinsatser.
Personer med funktionsnedsättning har fått allt sämre
arbetsmöjligheter under senare år. Ett stort antal personer med
fysisk funktionsnedsättning eller utvecklingsstöming har t ex fått
lämna Samhall efter många års tjänst. De har hänvisats till daglig
verksamhet och försörjning genom försäkringskassan. För de som
drabbas innebär detta en stor försämring av ekonomin och förlust av
ett viktigt socialt sammanhang. För en del personer har
utvecklingen blivit en katastrof eftersom försäkringskassan har
avslagit deras ansökningar. Utvecklingen har gått åt helt fel håll.

Tyvärr kan vi inte se att förslaget till ny strategi för
arbetsmarknadsinsatser innebär en stark satsning för att vända
utvecklingen för funktionsnedsatta personer. I förslaget föreslås
krav på utredning av dokumenterade behov av insatser. Det ger en
illavarslande signal om möjliga prioriteringar dvs att det kan bli
ökade svårigheter att få tillgång till arbetsmarknadsåtgärder för tex
personer med funktionsnedsättning om man inte har särskilt starka
skäl. Det kan inte accepteras.
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En annan svaghet i förslaget till strategi är att man där inte tar upp
den dagliga verksamhetens viktiga roll för att förbereda arbetstagare
för praktik eller arbete på arbetsmarknaden. Enligt
arbetsmarknadsförvaltningen är bristen på förberedelser inom
daglig verksamhet ett viktigt skäl till att praktikplatser inom t ex I
Work inte har kunnat fyllas. (I Work är en del av Stockholmsjobben
och har särskild inriktning på arbetstagare i daglig verksamhet.)
Strategin bör innehålla tydliga krav på daglig verksamhet att göra
en kraftfull satsning mot arbetsmarknaden i samarbete med bl a
arbetsmarknadsförvaltningen.

Ärende 41: Överenskommelse om lokal samverkan med polisen
Rådet är positiva till denna överenskommelse, som kan bli en viktig
resurs när det gäller att öka tryggheten i stadsdelen. Vi noterar att
vår stadsdelsdirektör kommer att sitta i styrgruppen och ser fram
emot en framtida dialog i dessa frågor.

8 § Särskilda frågor till detta möte
De särskilda frågorna till dagens möte bland annant projekt om
tillgänglighet har legat nere sedan Coronaviruset började sprida sig
och frågan om tillänglighet kan vara en punkt till kommande möte.

Arbetsmarknadsgruppen kan så småningom göra en lägesrapport.
om hur de gått med Stockholmsjobb mer mera.
En kartläggning kan var bra för att kunna komma med kloka
förslag.

9 § Skrivelser och rapporter
Rapporter från stadens funktionshinderombudsman har sänts ut
separat.

10 § Post till rådet
Som i§ 9

11 § Punkter till nästa möte

Skrivelse till gallerian i Skärholmen om hinder såsom glasdörrar.
Råder skulle vilja ha ett samarbete och göra en gemensamt satsning
för att undvika fallskador. En skrivelse har sänts till ledningen för
Gallerian men de har inte hört sig av. Skrivelsen var avsänd i mitten
av mars. Själva gallerian är privatägt och därmed inte en fråga för
förvaltningen. Irma Ortega Cruz bjuds in för information inom
kommunal verksamhet till kommande sammanträde om
tillgänglighetsfrågor.

Protokollet godkänt digitalt 2020-08-26



Rådet önskar träffa förvaltningen för uppföljande information om
förvaltningens verksamhetsplans uppdrag om funktionshinderfrågor
och tidigare workshop för rådet. Andreas Thorstensson och
Nicoletta Zoannos bjuds in till kommande sammanträde f

12 § Övriga frågor

Ingen övrig fråga.

13 § Mötet avslutas

Ordföranden förklarar mötet avslutat med en uvärdering
Mötet gick att genomför men det blev hoppigt
Det gick inte att under mötet komma underfund med varför
tekniken inte fungerade med teckentolkarna.
Även tolkarna försökte komma fram till en lösning på problemet
med anslutningen och får ett tack för sitt engagemang. Med ett
annat datasystem, Teams, hade det kanske fungerat. Syntolkningen
var ett bekymmer och fick delvis genomföras via iPad och telefon
samtidigt.

S~kreterare ,,,.,-Ä _
i Lv I/v-y:; lvi/v l--~
Leo Westerblom
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